
Ad 14 

Sprawy różne.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski poruszył temat budowy ulic: Leśnej, Bagnistej, Różanej 
oraz trzech zaułków. Zapytał, czy jest już przedstawiony przez wykonawcę harmonogram 
budowy? Zaznaczył, że dalej są tam dziury, wobec tego zwrócił się z prośbą o wyrównanie 
ww. dróg gruntowych.  
 

Stanowisko Burmistrza Miasta  

Burmistrz Miasta informuje, że uprzejmie informuję, że plac budowy na ww. ulice został 
przekazany dnia 6.09.2023 r., jak również harmonogram budowy został przedstawiony przez 
wykonawcę robót. Ponadto Burmistrz Miasta informuje, że wystąpi do wykonawcy robót z 
prośbą o wyrównanie przedmiotowych nawierzchni. 

 
Członek Komisji Iwona Kołos  z uwagi na fakt, że Pan Dyrektor Miejskiej Pływni Wodnik 
wrócił do swoich obowiązków zapytała, jakie działania chce podjąć w najbliższym czasie? 
Poprzednio, kiedy pytała o sytuację basenu Pan Dyrektor sam zwrócił uwagę na to, że 
sytuacja jest trudna i wymaga dużych inwestycji i widzi potrzebę pewnych zmian. Wobec 
powyższego zwróciła się z prośbą, aby Pan Dyrektor wypowiedział się jakie planuje działania, 
jakich oczekuje inwestycji, jakiego wsparcia oraz jakie ma plany i potrzeby finansowe na 
przyszły rok? 
 

Stanowisko Burmistrza Miasta  

Burmistrz Miasta informuje, że pytania zadane przez Panią radną zostały przekazane 
Dyrektorowi  Pływalni Miejskiej Wodnik.  

 
Członek Komisji Iwona Kołos  zwróciła się z prośbą o zaproszenie Dyrektora Miejskiej 
Pływalni Wodnik na sesję Rady Miasta.  
 
Stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta  
Przewodniczący Rady Miasta wystosował do Dyrektora Pływalni zaproszenie do udziału  
w sesji Rady Miasta w punkcie porządku obrad – sprawy różne.  
 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Członek Komisji Tomasz Hryniewicki poinformował, że mieszkańcy domu przy  
ul. Białowieskiej 113 nadal nie otrzymali odpowiedzi od Burmistrza Miasta w sprawie 
dotyczącej potencjalnej eksmisji osób zamieszkujących ten dom. Radny poprosił o 
wyjaśnienie tej sprawy i udzielenie odpowiedzi tym mieszkańcom, żeby wiedzieli na czym 



stoją. Jednocześnie radny przypomniał, że poruszał tę sprawę na wcześniejszych obradach 
sesji Rady Miasta.  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta  

Burmistrz Miasta informuje, że sprawa dotyczy nie eksmisji z lokalu mieszkalnego lecz 
propozycji zamiany mieszkania z uwagi na duże koszty remontu budynku przy  
ul. Białowieskiej 113. 

Burmistrz informuje, że po otrzymaniu propozycji mieszkańcy byli dwukrotnie w 
Urzędzie i za każdym razem otrzymali ustną odpowiedź w przedmiocie zamiany i remontu. W 
odpowiedzi na propozycję zamiany, mieszkańcy złożyli na piśmie swoje stanowisko, że nie 
wyrażają zgody na zamianę lokalu, argumentując poniesionymi nakładami w podniesienie 
standardu mieszkania. Na tym etapie sprawę zamiany należało uznać za zakończoną. 

Natomiast, o planowanym ewentualnie remoncie dachu mieszkańcy zostaną 
poinformowani po zatwierdzeniu projektu budżetu na rok 2024. 
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
 

Członek Komisji Piotr Wawulski w związku z nową taryfą za energię cieplną zwrócił się  
z prośbą o przedstawienie do sesji szacunkowych podwyżek cen za energię cieplną w 
jednostkach podległych Burmistrzowi Miasta łącznie z Urzędem Miasta. Poprosił o podanie 
kosztów za energię cieplną w 2023 r. oraz szacunkowe kwoty za rok 2024.  

 

Stanowisko Burmistrza Miasta  

Burmistrz Miasta informuje, że dane odnośnie wzrostu kosztów energii zostaną zebrane  
z jednostek organizacyjnych oraz Urzędu Miasta Bielsk Podlaski i przekazane radnym przed 
terminem wrześniowej sesji.  

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zwrócił się z prośbą o podjęcie interwencji w celu 
poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych przy Powiatowej Stacji Sanitarno- 
Epidemiologicznej w Bielsku Podlaskim.  

 

Stanowisko Burmistrza Miasta  

Burmistrz Miasta informuje, że wystąpiono z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich  
o podjęcie stosownych działań w przedmiotowej sprawie. 
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